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Zápis č. 2 

z jednání Zastupitelstva obce Pchery 

konaného dne 26.03.2024 od 18:00 hodin  

 

Bod 1) Zahájení  

 

 Zasedání Zastupitelstva obce Pchery bylo zahájeno v 18:00 hodin starostkou obce  

Ing. Kateřinou Suldovskou. Starostka obce konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno 

podle zákona č. 128/2000 Sb. Dále uvedla, že je přítomno 9 členů zastupitelstva z celkového 

počtu všech devíti členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.  

 

Předsedající konstatovala, že usnesení z minulého zasedání bylo splněno. 

Audiozáznam je pořizován paní Ing. Gabrielou Votavovou. 

 

Bod 2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

 Předsedající navrhla zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako zapisovatelka 

byla navrhnuta paní Ing. Gabriela Votavová, ověřovateli pan Bc. Marcel Miška a pan  

Jan Jerman. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zapisovatelem Ing. Gabrielu Votavovou a 

ověřovateli zápisu pana Bc. Marcela Mišku a pana Jana Jermana. 

 

Pro – 9  

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 3) Návrh na schválení programu 

 

Starostka obce seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací řádně zveřejněnou na úřední desce od 

18.03.2024. Starostka navrhla změnu programu, a to rozšíření o body: 

 

20) Nabytí pozemku parc. č. 228/1, parc. č. 168/8, parc. č. 1390 a parc. č. 1288, k. ú. Pchery 

21) Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje na dofinancování nákupu DA pro   

      JSDH Pchery 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje změnu programu. 

Pro – 9  

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje následující program zasedání: 

 

1) Zahájení  

2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3) Návrh na schválení programu  

4) Zpráva vedení obce 

5) Zadávací dokumentace k veřejné zakázce malého rozsahu „Rekonstrukce 

interiéru jídelny ZŠ“ 

6) Výběrová komise k veřejné zakázce malého rozsahu „Rekonstrukce interiéru 

jídelny ZŠ“ 

7) Dofinancování rekonstrukce interiéru jídelny ZŠ 

8) Dodatek ke smlouvě o dílo k veřejné zakázce malého rozsahu „Novostavba 

parkového altánu“  

9) Směna pozemku parc. č. 1335/2 (část pozemku oddělená GP od pozemku parc.  

č. 1335) 

10) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

11) Smlouva o zřízení služebnosti 

12) Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti 

13) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace 

14) Rozpočtové opatření 

15) Účetní závěrka Mateřské školy Pchery za rok 2023 

16) Zisk z hospodářského výsledku Mateřské školy Pchery za rok 2023 

17) Jednací řád zastupitelstva 

18) Sazebník úhrad za poskytování informací 

19) Plán odezvy orgánů obce Pchery na vznik mimořádné události 

20) Nabytí pozemku parc. č. 228/1, parc. č. 168/8, parc. č. 1390 a parc. č. 1288, k. ú. 

Pchery 

21) Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje na dofinancování nákupu 

DA pro JSDH Pchery 

22) Diskuze 

23) Závěr 

 

Pro – 9 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
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Bod 4) Zpráva vedení obce 

Starostka informovala: 

-  o pořízení nového DA Ford Tranzit pro JSDH Pchery. S hasiči souvisí i kolaudace 

nového hydrantu a jeho otevření ze strany vodáren. Hydrant byl osázen dopravním 

značením dle plánu.  

- o plánovaném podání žádosti o dotaci na jídelnu v ZŠ. K této akci je na webu obce 

projekt a je i na nástěnce ve Pcherách. I kdyby dotace nevyšla, rekonstrukci uděláme, 

aby děti měly stravovací zázemí, které mají mít.  

- další dotační tituly podávají hasiči (vzdělávací místnost) a fotbalisti (šatny nebo 

klubovna a vybavení na údržbu travnaté plochy). 

- na příštím zastupitelstvu budeme schvalovat výběrové řízení na rekonstrukci kotelny 

v ZŠ a připravíme projekt na plynové vytápění v dělnickém domě na sále. Topení bude 

rekonstruováno i u fotbalistů, se kterými se spojí projektantka.  

- k silnici Pchery – Theodor – Brandýsek: Vodárny mají zhotovitele, do třech týdnů jsou 

připraveni zahájit rekonstrukci vodovodu v Maršála Rybalka. Obec napíše výzvu všem 

obyvatelům v Maršála Rybalka, aby zvážili vybudování nových vodovodních 

přípojek. Obec zajistí výpočet jejich ceny s dodavatelem. Vodárny udělají vodovod 

s přípojkami na hranici pozemků občanů a občané by vybudovali nové přípojky až 

k jejich domům. Do 28.3. je deadline pro podání nabídek na rekonstrukci silnice, poté 

proběhne výběrové řízení, ve kterém jsme součástí komise, jejíž jednání proběhne 

online. Do konce dubna by měl být znám zhotovitel. V průběhu května by měli začít 

práce, což bude znamenat uzavření části Pchery – Theodor (po autobusovou zastávku) 

a oni začnou od Pcher (od křižovatky býkárny). Obec (hasiči) budou zajišťovat 

dopravu pro děti a seniory, jedoucí k lékaři, a to po dobu uzavírky. V roce 2025 se 

bude realizovat druhá část na Brandýsek. 

- o vyhotoveném právním rozboru od naší obecní právničky k problematice autovraků. 

U vraků po prokazatelném informování vlastníka lze po uplynutí dvou měsíců vraky 

odtáhnout. Je třeba si k tomu najít vrakoviště, oznamuje se to na ORP Kladno. 

K automobilům s neplatnou technickou je uvedeno, že obec musí čekat šest měsíců a 

musí proběhnout správní proces. Majitel se musí vyzvat k tomu, aby dal automobil do 

technicky provozního stavu nebo ať ho odstaví pryč. Nálepky na vraky jsou 

připravené, tak uvidíme, jak to půjde. Pokud někdo bude chtít, může si o metodiku 

požádat. Obec řešila i problematiku autoservisů v obci, které mají v ulici zaparkováno 

několik aut najednou, z čehož by jim měla vyplynout povinnost platit za tato auta obci 

nájem. V této fázi se vraky oblepí samolepkami, vyfotografují se a zaevidují se na 

obci, pošleme seznam PČR, od které dostaneme vlastníky a oslovíme majitele. Pokud 

se do dvou měsíců s vrahy nic nestane, necháme je odtáhnout do Dubí. Marek 

Beznoska: Auta máme zmapovaná, do konce měsíce je oblepíme. Během minulého 

měsíce mnoho vraků už z ulic zmizelo. Zítra začneme oblepovat další. Obec 

majitelům aut v odstraňování nápomocna. Dále poděkoval všem, kteří se podíleli na 

rekonstrukci ordinací. V rekonstrukci budeme pokračovat i u dalších dvou ordinací. 

Během čtrnácti dnů se otevře slíbené sběrné místo, kde vydefinujeme, co tam patří a 

co ne. Sběrné místo bude pro občany Pcher a Theodoru. V současnosti řešíme ještě 

nějaké technikálie. Vzhledem ke vzniku sběrného místa se zruší velkoobjemové 

kontejnery, které byly pravidelně v obci přistavovány. Čas ukáže četnost provozu 

sběrného místa. Starostka dodala, že zaměstnanci obce budou s odvozem odpadu od 

občanů nápomocni. Odpad bude sbírán oproti občanskému průkazu tak, jak je tomu ve 
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městech. Sběr odpadu nebude váhově omezen, vše s rozumem. 

- o představě zřízení kompostéru na Kloučku, kam by se vyvážel bio odpad z obce. 

Obec odkoupila pozemek za hřbitovem, na který by chtěla do budoucna přesunout 

sběrnu, která se nachází za dělnickým domem. Dále připomněla občanům, že při 

větším pálení je nutno toto nahlásit HZS.  

- Jiří Kroupa: Řešíme opravy silnic, děláme na to výběrové řízení. Kanály splaškové 

kanalizace jsou naše, ty budeme opravovat my, díry jdou na KSUSkou, na opravách 

dešťové kanalizace se budeme podílet se KSUSkou. Ulice jsou všechny obecní. 

Opravy jsou v běhu.  

- Starostka informovala, že v parku začala realizace altánu. Dokončení předpokládáme 

do léta. Zastupitel p. Miška doporučil altán zahrnout do pojistky. Díky chybě při 

rozpočtování stavby chybí v rozpočtu 2 170 kg železa, takže musíme uzavřít dodatek, 

abychom kvůli dotaci měli vše v pořádku.  

- Občanka se dotázala, zda by v ulici Husova nemohl být umístěn retardér, dále 

poděkovala za zasypané díry v ulici. Starostka: Máme studie, které by měly ukázat, 

jak budou vypadat ulice v Humnech a v hřbitovní čtvrti. Ulice se zmenší, aby vznikla 

šikmá parkovací stání a zeleň. Čekáme také, až ČEZ přesune elektřinu do země, 

realizaci předpokládáme nejdříve v roce 2027. Při realizaci elektřiny do země je 

s Vodárnami dohodnuto, že by udělali i nový vodovod. Chtěli bychom v Humnech 

jednosměrné ulice. Pokud nám vybudované fotovoltaiky a větrná elektrárna přinesou 

ty 3–4 mil. Kč ročně, chceme zavázat i následující zastupitelstvo, aby tyto peníze byly 

investovány do infrastruktury. Občanka se dotázala na veřejné osvětlení v ulici 

Husova, na jeho nedostatek. Suldovský David: Na VO je připraven projekt, vše bude 

osvětleno dle platných norem.  

 

Bod 5) Zadávací dokumentace k veřejné zakázce malého rozsahu „Rekonstrukce 

interiéru jídelny ZŠ“ 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zadávací dokumentaci k veřejné zakázce malého 

rozsahu „Obnova interiéru jídelny ZŠ Pchery“ 

 

Pro – 9 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Bod 6) Výběrová komise k veřejné zakázce malého rozsahu „Rekonstrukce interiéru 

jídelny ZŠ“ 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje výběrovou komisi k veřejné zakázce malého 

rozsahu „Obnova interiéru jídelny ZŠ Pchery“ v tomto složení: 

 

• Jan Jerman, předseda 

• Bc. Martin Novák, Ing. Lucie Turanová, členové 
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• Ing. Kateřina Suldovská, David Suldovský, náhradníci 

 

Pro – 9 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Bod 7) Dofinancování rekonstrukce interiéru jídelny ZŠ 

 

Starostka: V současné době nevíme, jaká bude výše získané dotace, chybějící částku 

dofinancuje obec.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje podání žádosti o dotaci přes MAS Přemyslovské 

střední Čechy o.p.s. na dofinancování obnovy interiéru jídelny ZŠ Pchery ze SZIF na 

základě Strategického plánu Společná zemědělská politika na období 2023-2027, 

Intervence 52.77-LEADER. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

Bod 8) Dodatek ke smlouvě o dílo k veřejné zakázce malého rozsahu „Novostavba 

parkového altánu“  

 

Starostka: Jedná se o ten rozdíl, který jsme neměli narozpočtovaný: 8 377,60 kg = 530 047,20 

Kč. Na tuto akci bylo požádáno o dotaci z kraje a budeme hledat i další dotační tituly na altán. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo uzavřené 

s firmou Sta-komp s.r.o. zastoupenou paní Jaroslavou Bosákovou ve výši 530 047,20 Kč. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

Bod 9) Směna pozemku parc. č. 1335/2 (část pozemku oddělená GP od pozemku parc.  

č. 1335) 

 

Starostka: Snažíme se získat cestu, která vede kolem sportovního hřiště na škvárové hřiště. 

Směňujeme tak, abychom se stali polovičními vlastníky a mohli jsme žádat o dotace. 
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Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje směnu pozemku parc. č. 1335/2 (pozemek oddělen 

GP č. 1111-7724041/2024 od pozemku 1335), druh pozemku ostatní plocha, způsob 

využití neplodná půda, o výměře 185 m2, k. ú. Pchery, která je ve vlastnictví Obce 

Pchery za vlastnický podíl ¼ na pozemcích parc. č. 664/2, druh pozemku: ostatní plocha, 

způsob využití: ostatní komunikace, o výměře 151 m2, k. ú. Pchery, a pozemku parc.  

č. 635/5, druh pozemku: ostatní plocha, způsob využití: ostatní komunikace, o výměře 

262 m2, k. ú. Pchery, a pozemku parc. č. 1256, druh pozemku: ostatní plocha, způsob 

využití: ostatní komunikace, o výměře 312 m2, k. ú. Pchery, které jsou ve vlastnictví  

p. Milana Jandy. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

Bod 10) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

 

Starostka: Jedná se se KSUSkou a souvisí to s tou rekonstrukcí. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě č. S-1281/KSÚS/2024 s Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského 

kraje, p. o. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

Bod 11) Smlouva o zřízení služebnosti 

 

Starostka: Jedná se s Povodím Vltavy o pozemky pod čistírnou. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti č. PVL-

261/2024/SML s Povodím Vltavy za úplatu 8 000 Kč bez DPH. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 
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Bod 12) Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti 

č. IP-12-6016528/001 na pozemku parc. č. 668/1, k. ú. Pchery s firmou ČEZ Distribuce, 

a.s., za úplatu 3 300,- Kč bez DPH.  

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 

Bod 13) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční 

dotace na rok 2024 pro Přemyslovské střední Čechy o.p.s. ve výši 15 640 Kč. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

Bod 14) Rozpočtové opatření 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

 

Bod 15) Účetní závěrka Mateřské školy Pchery za rok 2023 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Pchery za rok 2023. 

 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 
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Bod 16) Zisk z hospodářského výsledku Mateřské školy Pchery za rok 2023 

 

Starostka: Z rezervního fondu se bude rekonstruovat poslední třída. MŠ žádala o dotaci, ale 

nepovedlo se. ZŠ se povedlo získat dotaci na rozhlas. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje ponechání zisku z hospodaření Mateřské školy 

Pchery za rok 2023 ve výši 214 561,80 Kč a přidělení zisku do rezervního fondu. 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 

Bod 17) Jednací řád zastupitelstva 

 

Starostka: Do jednacího řádu bylo zaneseno, že audiozáznam je používán jen k pořízení a 

kontrole zápisu a poté je smazán. Toto je provedeno na základě školení od pověřence na 

ochranu osobních údajů.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje jednací řád zastupitelstva. 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

 

Bod 18) Sazebník úhrad za poskytování informací 

 

Starostka: Týká se informací dle zákona č. 106/1999 Sb. Zpoplatnění bylo obci doporučeno 

pověřencem na ochranu osobních údajů. Sazebník bude viset na webu, stejně jako jednací řád. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje sazebník úhrad za poskytování informací. 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 
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Bod 19) Plán odezvy orgánů obce Pchery na vznik mimořádné události 

 

Starostka: Byli jsme proškoleni zástupci HZS. Provedli jsme aktualizaci plánu odezvy dle 

jejich doporučení. Plán je zveřejněn na webu obce. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje Plán odezvy orgánů obce Pchery na vznik 

mimořádné události. 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

 

Bod 20) Nabytí pozemku parc. č. 228/1, parc. č. 168/8, parc. č. 1390 a parc. č. 1288, k. ú. 

Pchery 

 

Starostka: Jedná se o park na Theodoru, ulici Jeronýmova a dvě polnosti.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 228/1, druh 

pozemku: ostatní plocha, parc. č. 168/8, druh pozemku: ostatní zeleň, parc. č. 1390, druh 

pozemku: orná půda a parc. č. 1288, druh pozemku: orná půda k. ú. Pchery od Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno. 

 

Bod 21) Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje na dofinancování 

nákupu DA pro JSDH Pchery 

 

Starostka: Dnes jsem žádost podala. Jedná se o 300 000,- Kč na DA, který byl pořízen JSDH 

Pchery. Jiří Kroupa: Jedná se o druhou dotaci, jednu už jsme na DA dostali (450 000,- Kč). Je 

to devítimístný dopravní automobil, který budeme využívat i na svážení dětí a seniorů 

z Theodoru při letošní uzavírce. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 2024 pro 

poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského fondu podpory 

dobrovolných hasičů a složek IZS na dofinancování nákupu nového DA Ford Transit ve 

výši 300 000,- Kč.  
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Pro – 9  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno. 

 

Bod 22) Diskuze 

 

Starostka seznámila se záměry žádostí o dotace- jídelna ZŠ, opravy ulic, silnice Pchery – 

Theodor. Chybějící prostředky dofinancuje obec z rozpočtu, je předvyjednán i úvěr od banky, 

takže financování je zajištěno. Práce je hodně, jediným problémem je nedostatek kvalitních 

firem. 

 

Občanka se dotázala, zda již obec požádala o dotaci 1 000,- Kč na obyvatele. Starostka: Ano, 

na parkový altán. 

 

Občanka se dotázala na možnost pronájmu kiosku 16.4. za účelem školení osob na úpravu 

zeleně. Nabídla možnost obci, nechat proškolit své zaměstnance – zdarma. Starostka: Ano, 

určitě.  

 

Občanka se dotázala na konkrétní termín oprav ulic. Jiří Kroupa: Termín konkrétní není, 

probíhá výběrové řízení na firmu, abychom zajistili rámcovou smlouvu, poté se pojede od 

těch nejhorších míst.   

 

Občanka oznámila, že v jejich ulici byl před zimou nařezán asfalt a už se nevrátili. Je štěstí, že 

byla klidná zima. 

 

Jiří Kroupa informoval o záměru vybudovat parkoviště u ZŠ.  

 

Zastupitelka pí. Krausová: Přidala se k žádosti o zpomalovací práh (Husova) i v ulici Karla 

Kouteckého. Požádala o pomoc se zelení v obci. Na základě narážek občanů připomněla, že 

kiosek patří obci a ne jí. Navrhla, zda by obec nemohla půjčovat parkový altán i jiným 

kapelám, nejen v rámci Pcherského hudebního léta. Dále apelovala na osoby, které si půjčí 

kiosek, aby ho po sobě uklidili. 

 

Občan se dotázal k pozemku č. 1390, který bude převeden bezúplatně do vlastnictví obce. 

Občan zde má zasetou řepu a dotázal se, zda ji může sklidit. Starostka: Určitě ano, převod 

bude trvat nějakou dobu. Nabídla občanovi písemný souhlas. 

 

Občan se dotázal k ohništi na Kloučku, ve kterém je drť tašek. Jiří Kroupa: Takto to navrhl 

projektant, má to takto být. David Suldovský: Bude tam zahutněná plocha a na tom to ohniště. 

 

Občanka: Dotázala na možnost výměny rozbitých zámků na závorách. Jiří Kroupa: Uděláme 

to, uvidíme, jak dlouho to zase vydrží, dávají nám do zámků sirky. Občanka se dále dotázala, 

zda se v parku dodělají cesty. Starostka: Ano a bude doděláno i osvětlení. Občanka se 

dotázala k oplocení u bytovek/parku. David Suldovský: Dostaneme se k tomu, obec by chtěla 

udělat základy plotu, bytovka by dokončila plot. Uvidíme.  

 

Občanka vyzvala přítomného zemědělce, aby za sebou zavíral závoru, aby v CHKO nejezdila 

auta.  
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Starostka: Můžeme zkusit udělat druhé kolo s novými zámky, abychom vjezdu automobilů a 

hromadění odpadků zabránili. Otázkou je, jak dlouho tam zase vydrží.  

 

Občan se dotázal, zda se budou mořit kvádry v parku, zešedly. Jiří Kroupa: Ne. Takto mají 

vypadat, je to dub. Starostka: Barvu změní  i parkový altán, který je z modřínu. 

 

Občanka se dotázala, k cestě mezi dobrou vodou a Kloučkem, dřív se tam dalo projít, je 

zaoraná. David Suldovský: Je zaorána, bude obnovena. 

 

Občanka se dotázala ke dveřím v dělnickém domě. Starostka: Řešíme to. Dále občanka 

hovořila k chování pana hostinského na facebooku, k anonymům, k napadání zastupitele  

p. Kroupy, apod. Starostka: Řešíme to, bylo podáno v pátek trestní oznámení. Občanka 

dodala, že urážky byly psány na obecní majetek, který tím byl poničen. Starostka: Tento 

způsob je velmi laciný. 

 

Starostka informovala, že byl pověřen finanční výbor kontrolou nebytových prostor. 

K dělnickému domu existuje smlouva, kde jsou stanoveny podmínky, které se musí 

dodržovat. Nyní v dělnickém domě řešíme sál, dveře a jiné. Na pracovní poradě byl požádán 

finanční výbor o kontrolu nebytových prostor – platby, dluhy apod. V červnu má končit 

pronájem dělnického domu, výstup z kontroly může posloužit jako podklad k rozhodnutí, zda 

nájem prodloužit nebo neprodloužit. S výsledkem kontroly bude seznámeno zastupitelstvo na 

příštím zasedání. 

 

Občanka se dotázala, zda se s nástavci na Avanta dají čistit i ulice. Starostka: Ano, mají 

kartáče. Rider může čistit i chodníky. Musí být ale po dešti, aby to neprášilo. 

 

Bod 23) Závěr 

 

 Předsedající ukončila zasedání obce v 19:50 hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

 

01. Prezenční listina 

02. Informace o konání 2. zasedání Zastupitelstva obce Pchery 

03. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

04. Sazebník úhrad za poskytování informací 

05. Jednací řád zastupitelstva 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  28.03.2024 

Zapisovatel: Ing. Gabriela Votavová 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

Ing. Kateřina Suldovská …………….…..…………..dne ………………….…….………….. 

 

Bc. Marcel Miška…………………..………………..dne……………………………………. 

 

Jan Jerman ……………………………………….….dne……………………………………. 


